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Protokół nr XLIII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 25 marca 2022 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza Bojanowa, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie- Aneta 

Lewusz 

 P.O. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie- Aneta Lewusz 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Sabina Szlachetka- Andersz 

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek  

 Pełnomocnik Burmistrza Bojanowa ds. rozwiązywania problemów alkoholowych- 

Anna Adamczak 

 Inspektor- Wojciech Wielebski 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

 Referent- Marcin Kapała 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:02 dokonał Przewodniczący Rady- Pan Jan Moryson. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 
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Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

 

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie projektu 

uchwały w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy Bojanowo,  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,  

3) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

4) udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie do 

przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia 

zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty i weryfikacji 

warunków zakwaterowania i wyżywienia.  

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. 

Wniosek został przegłosowany, 13 radnych głosowało „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLIII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLII/22 z sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 2022 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności: 

a) Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie, 

b) Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, 

c) Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie,  

d) Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie, 

e) Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie.  

7. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanowo. 

8. Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2021 rok.   



3 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Bojanowo na lata 

2022-2023,  

b) przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2021 r. oraz 

przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej,  

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,  

d) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn,  

e) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Golina Wielka, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu nieograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Bojanowie, 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 200/2 obręb 

Zaborowice, 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Gołaszynie, 

i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy 

Bojanowo, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

k) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

l) udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie 

do przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia 

zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty i weryfikacji 

warunków zakwaterowania i wyżywienia.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLII/22 z sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 2022 

roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 2022 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 
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Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym oraz informację o wydanych zarządzeniach.  

Pisemne informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 4 i załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Następnie Burmistrz Bojanowa w imieniu własnym, pracowników urzędu i jednostek 

podległych złożył życzenia Pani Małgorzacie Świątek, która wygrała konkurs na dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie i z dniem 1 września br. 

obejmie stanowisko dyrektora w niniejszej placówce oświatowej.  

 

Pani Małgorzata Świątek podziękowała Burmistrzowi i Przewodniczącemu Radzie za złożone 

gratulacje i życzenia. Wyraziła zdanie, że stoi przed nią nowe i bardzo trudne wyzwanie, ale 

czując poparcie uczniów, rodziców i nauczycieli wierzy, że dobrze pokieruje szkołą  

w Bojanowie. Na zakończenie została wyrażona nadzieja na dobrą współpracę z organem 

prowadzącym.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności:   

a) Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja została wyczerpująco przedstawiona 

przez Kierownika na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

Pytań nie było.  

 

Pisemna informacja Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności:   

b) Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, 

 

Na zapytanie Pana Jana Morysona czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia, pytań nie 

zgłoszono.  

 

Pisemna informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności:   

c) Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja została udzielona przez Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  
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Na zapytanie Pana Jana Morysona czy są jakieś pytania, głos zabrała Pani Alina Broniarz. 

Radna poinformowała, że na posiedzeniu komisji zwróciła się z pytaniem do Kierownika 

OPS-u o program, który dotyczył zatrudnienia fizjoterapeuty.  

Pani Sabina Szlachetka- Andersz poinformowała, że projekt został już zrealizowany, 

fizjoterapeuta został zatrudniony w ośrodku. Pomoc w formie usług fizjoterapeuty 

świadczona jest w miejscu zamieszkania chorego, aby utrzymać osoby chore, starsze jak 

najdłużej w środowisku, unikając umieszczenia w Domach Pomocy Społecznej (koszt pobytu 

w DPS kształtuje się w granicach 4.500 zł- 5.300 zł miesięcznie za jednego mieszkańca).  

W 2021 roku za 19 mieszkańców, gmina poniosła koszty w wysokości 505 tys. zł. Zabiegi, 

które były świadczone przez fizjoterapeutę w Ośrodku Pomocy Społecznej były długotrwałe  

i wprowadzone w środowisko natychmiast po powrocie np. chorego ze szpitala, dla osób po 

udarach, endoprotezach, pacjentów długo leżących oraz wymagających codziennej 

pielęgnacji, gdzie opiekunka sama nie daje rady np. przy toalecie codziennej. Pomocą 

fizjoterapeuty objętych było 41 środowisk. Następnie Pani Sabina Szlachetka- Andersz 

poinformowała, że rozmawiając z osobą kierującą pracą zespołu fizjoterapeutów  

w Centrum Rehabilitacji w Rawiczu, uzyskała informację, że na terenie gminy Bojanowo 

usługi fizjoterapeutów, czyli tzw. domówki świadczone są przez jedną osobę. Zabiegi na 

narodowy fundusz zazwyczaj zlecone są w ilości 10 zabiegów, po wykonaniu których na 

następne trzeba czekać w kolejce. Zatrudnienie pracownika na stanowisku fizjoterapeuty jest 

zasadne. 

 

Odnosząc się do wypowiedzi Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, Pani Alina Broniarz 

zwróciła się z zapytaniem dlaczego, jeżeli jest to program finansowany z funduszu gminy, 

nigdzie nie było żadnego ogłoszenia czy informacji, że osoby zamieszkujące w gminie 

Bojanowo mogą korzystać z domowej rehabilitacji? Skorzystały tylko osoby, które były 

obsługiwane przez wasze centrum, jako płatna pomoc opiekunek. Pretensje mam o to, że nikt 

nie udostępnił żadnej informacji. Informacje z OPS-u są bardzo skąpe w mediach, co nam się 

należy, co komu przysługuje. Zadałam pytanie ile trwał projekt i ile będzie jeszcze 

kontynuacja tego projektu, ponieważ jest finansowany z funduszu gminy. Niestety nie 

wszyscy mieszkańcy mogli z tego skorzystać. Fizjoterapeuta pomaga tylko Wam, jako OPS-

owi, a nie wszyscy mieszkańcy niepełnosprawni korzystają z Waszej pomocy.  

 

Pani Sabina Szlachetka- Andersz poinformowała, że program zakończył się dwa lata temu  

i w tej chwili osoba ta jest zatrudniona w Ośrodku Pomocy Społecznej- są to specjalistyczne 

usługi opiekuńcze i świadczone są w tych środowiskach, gdzie świadczone są usługi 

opiekuńcze- tak zakładał projekt, tak pozostało. 

 

Pani Alina Broniarz zwróciła uwagę, że jeżeli pracownik jest utrzymywany z funduszu 

gminy, projekt skończył się, nie trzeba było poszerzyć programu o ludzi niepełnosprawnych 

mieszkających w gminie Bojanowo, a nie korzystających z Waszych usług, ponieważ mają 

rodziny, a może też potrzebują fizjoterapeuty domowego. Dlaczego jest ograniczenie  

w możliwości skorzystania z tego? Jest to nie fair w stosunku do osób, którzy też pracują na 

ten budżet gminy. Uważam, że pieniądze wydane są, a niespożytkowane przez wszystkich 

mieszkańców naszej gminy. Chciałabym, aby projekty czy programy, które są dedykowane 

jakieś grupie, trafiały do wszystkich mieszkańców gminy, nie tylko do wybranych, którzy są 

pod pieczą OPS-u.  

 

Kierownik Ośrodka poinformowała, że fizjoterapeuta był zatrudniony do projektu. Do 

projektu była kwalifikacja osób, które kwalifikują się, m. in. było brane pod uwagę kryterium 

dochodowe. Jest to kontynuacja tego projektu, dlatego objęte są te osoby, które wcześniej 



6 

 

były zakwalifikowane do projektu. Nie oznacza to, że nie dochodzą nowe. Jeżeli dochodzi 

środowisko, gdzie jest potrzeba świadczenia takich usług- tam świadczone są takie usługi.  

 

Pani Alina Broniarz wyraziła zdanie, że takie świadczenie powinno być dla całej gminy, 

udostępnione w ogłoszeniach, mediach, że można skorzystać, a nie tylko 41 środowisk, które 

są pod piczą OPS-u. Jest mi niezmiernie przykro, że pieniądze gminne są wyłącznie lokowane 

w 41 środowiskach. Nie tylko 41 osób potrzebowało pomocy w naszej gminie.  

 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że lepiej, żeby osoby były zdrowe i nie musiały 

korzystać z rehabilitacji- żeby poszerzyć rehabilitację, trzeba zatrudnić kolejnych 

rehabilitantów. Dzisiaj jeden rehabilitant obsługuje 41 środowiska, nie byłby dostępny dla 

całej gminy, a zatrudnienie takiej osoby z kwalifikacjami nie ogranicza się do kwoty 1 tys. zł.     

 

Więcej pytań nie było. 

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności:   

d) Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie, 

 

Przewodniczący poinformował, że informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady.  

Pytań nie było.  

 

Pisemna informacja Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o działalności:   

e) Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie, 

 

Informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Pisemna informacja Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Bojanowo.   

 

Przystępując do niniejszego punktu, Pan Jan Moryson poinformował, że informacja została 

przedstawiona na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

Pytań nie było.  

 

Pisemna informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Informacja z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia?  

W związku z tym, że pytań nie było, przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Pisemna informacja z wykonania Funduszu Sołeckiego za 2021 rok stanowi załącznik nr 11 

do protokołu.   

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Bojanowo na lata 

2022-2023 ,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Na zapytanie, czy są potrzebne wyjaśnienia od Pani Anny Adamczak- pytań nie zgłoszono.   

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/300/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Bojanowo na lata 2022-2023 stanowi załącznik nr 12 

do protokołu.   

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2021 r. 

oraz przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej,   
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 



8 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/301/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2021 r. oraz 

przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść niniejszej uchwały była przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/302/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn,    
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 
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NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/303/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gołaszyn stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Golina Wielka,   
 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/304/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Golina Wielka stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu nieograniczonego 

nieruchomości niezabudowanej położonej w Bojanowie,    
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 12 

głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 
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Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1) 

Sebastian Miekisz 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/305/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu nieograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Bojanowie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 200/2 obręb 

Zaborowice   
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/306/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 200/2 obręb  Zaborowice 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Gołaszynie,   
 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

13 głosami „za”.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/307/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Gołaszynie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy 

Bojanowo,    
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

 

Tytułem uzupełnienia Burmistrz Bojanowa poinformował, że kwota, jaką gmina będzie 

musiała zapłacić za służebność od komisji uległa zmianie: była kwota 3.762,00 zł, do zapłaty 

będzie 3.323,00 zł.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 13 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/308/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na rzecz Gminy Bojanowo stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Patrycję Kubiak.  
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W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta  

13 głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/309/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032 stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,   
 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/310/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
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Dot. pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

l) udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bojanowie do przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty  

i weryfikacji warunków zakwaterowania i wyżywienia.     
 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Sabinę Szlachetka- Andersz.  

 

Pani Renata Jagodzik zwróciła się z zapytaniem czy kwota 40 zł będzie płacona ze środków 

gminnych czy będą to środki otrzymane od państwa?  

Pan Maciej Dubiel wyjaśnił, że środki będą przekazywane od Wojewody, gmina będzie 

informować o zapotrzebowaniu- koordynowaniem będzie zajmowało się starostwo.  

 

Pani Renata Jagodzik: na dzisiaj ile mamy takich osób? 

Pani Sabina Szlachetka- Andersz poinformowała, że dziesięć osób, dojdzie jeszcze jedna więc 

jedenaście rodzin.  

 

Pani Ewa Szczepaniak: jest to mowa o kwocie 40 zł dziennie za osobę dla podmiotu, osoby 

fizycznej, która udostępnia mieszkanie, lokum? 

Burmistrz Bojanowa wyjaśnił, że mówi się o kwocie 70 zł, 40 zł- będzie to interpretacja od 

władz centralnych czy wojewódzkich. Kwota 40 zł, gdy osoby lokowane są na dużych 

powierzchniach (remizy, hale sportowe). Istnieje możliwość 70 zł, kiedy warunki 

przypominają hotelowe (pokój, aneks łazienkowy, kuchenny).  

 

Pani Ewa Szczepaniak zapytała ile osób prywatnych gości uchodźców z Ukrainy i ile 

podmiotów mogłoby na dzisiaj zgłosić się do gminy z wnioskiem o przyjęcie uchodźców? 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że w pierwszych tygodniach uruchomiliśmy komunikat  

i informowaliśmy wszystkich mieszkańców gminy, że jeżeli pojawią się u nich uchodźcy  

w mieszkaniach prywatnych- prosimy, żeby kierowali się do OPS-u. Pytaliśmy czy będą spać 

u nich, w prywatnych kwaterach czy mamy lokować po miejscach gminnych. Łącznie dzisiaj 

mamy 72 osoby na terenie naszej gminy. Byliśmy w kilku prywatnych kwaterach i przyznam, 

że musieliśmy z nich zrezygnować. Mając możliwość wypłaty, będziemy oceniać czy te 

warunki są należycie przystosowane, aby móc tam kogoś umieścić.  

 

Pani Ewa Szczepaniak: statystycznie uchodźców z Ukrainy mamy 72.  

Burmistrz Bojanowa: 72 osoby, 69 osób z wydanym numerem PESEL, 17 osób, które 

przyjeżdżają z innych gmin, aby rejestrować numer PESEL. Obsługa jednej osoby dorosłej 

wynosi do 40 minut. Mamy tylko dwie panie, które obsługują wydawanie uchodźcom numeru 

PESEL i naszych mieszkańców. Przystosowany jest kącik dla dzieci, aby na czas nadawania 

numeru PESEL dzieci mogły się czymś zająć.  

 

Pani Ewa Szczepaniak: oznacza to, że można nadać numer PESEL niezależnie czy zostaje na 

terenie gminy czy nie, może zwrócić się w każdej gminie?  

Pan Maciej Dubiel: taka propozycja została złożona burmistrzom, wójtom, ale chcielibyśmy, 

aby uprzedzali nas o tym, ponieważ jeżeli przyjedzie autokar osób- nie jesteśmy w stanie  

zrealizować w ciągu tygodnia. Pojawiają się informacje ze środowisk uchodźców, że sami 

znajdują miejsca w Polsce- ostatnio 7 osób wyjechało do Częstochowy, ponieważ mieli 

gwarancję pracy i miejsc noclegowych.   

 

Pani Ewa Szczepaniak: na 72 osoby ile jest dzieci? 
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Burmistrz Bojanowa poinformował, że jest 38 osób dorosłych, 34 dzieci.  

 

Pani Ewa Szczepaniak: czy placówki oświatowe przyjęły już dzieci?  

Pan Maciej Dubiel: tak, przyjmują szkoły i przedszkola publiczne. Nie posiadam informacji, 

jak wygląda sytuacja w przedszkolach prywatnych.   

 

Pani Ewa Szczepaniak: czy wśród tych osób są osoby niepełnosprawne? 

Pani Sabina Szlachetka- Andersz poinformowała, że jest jedna dorosła osoba 

niepełnosprawna.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że widzimy spadek osób przybywających. W zeszłym 

tygodniu mieliśmy 80, aktualnie spadło do 72. Radny pytał przed rozpoczęciem sesji, gdzie 

będziemy dalej lokować- mamy przystosowaną świetlicę wiejską w Gołaszynie na 

umieszczenie 22 osób. Kolejne miejsca, które chcielibyśmy lokować dla uchodźców, jeżeli 

będzie taka potrzeba- myślimy o Golinie Wielkiej, w ostateczności sala gimnastyczna, ale 

chcielibyśmy opóźnić ten proces, żeby jak najdłużej utrzymać zajęcia wychowania fizycznego 

w szkole. Na zakończenie została poruszona kwestia budynku po energetyce przy remizie  

w Bojanowie.  

 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: (2) 

Beata Bura, Tomasz Woźniczka 

 

Uchwała Nr XLIII/311/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2022 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie do 

przyznania świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia zakwaterowania  

i wyżywienia obywatelom Ukrainy, jego wypłaty i weryfikacji warunków zakwaterowania  

i wyżywienia stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Dot. pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Dot. pkt. 12. Wolne wnioski i informacje. 

 

W niniejszym punkcie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował o terminie 

kolejnego posiedzenia Komisji Stałych Rady i sesji Rady Miejskiej w Bojanowie.  

 

Wniosków nie zgłoszono.  

 

Dot. pkt. 13. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLIII sesję o godzinie 1007. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 


